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Uit de PC van de voorzitter 
Dick Vunderink 
Als ik op de berichten afga. is de Open Dag in het Bijenhuis 
op 16 oktober een succes geweest. 
Ik was er zelf niet, want ik liep een week eerder een 
hartinfarct op en moet het voorlopig even rustig aan doen. 
Het gebeurde onverwacht en onverdiend als ik constateer dat 
de bekende risicofactoren op mij niet van toepassing waren. 
Maar 'onverdiend' is hier een nutteloze term. Ik zit met een 
nieuwe situatie, moet nog enkele onderzoeken ondergaan en 
pas daarna wordt het duidelijker wat ik kan verwachten. Maar 
de snelheid van het herstel stemt me positief en ik denk dat 
de ontbrekende risicofactoren me via een omweg toch weer 
te hulp komen. Maar terug naar de Open Dag. Er was veel 
bezoek, veel informatie, prima handel en een goede sfeer. 
Onder de bezoekers ook veel niet-VBBN-ers en dat doet me 
denken aan een lunchgesprek tijdens een bijenmarkt toen ik -
me voorbereidende op de vergadering met de redactie van 
BIJEN - een oordeel vroeg over BIJEN. Dat oordeel bleek 
positief, waarbij ondermeer de variatie en de diepgang werd 
genoemd. Maar ook dat het goed was om kennis te kunnen 
nemen van wat er in andere bonden gebeurde en dat een 
collega-imker van een andere bond ook hetzelfde artikel in 
BIJEN had gelezen waardoor je daarover gemakkelijk een 
gesprek kon voeren. Dat is dus kennelijk een goed effect van 
BIJEN dat er meer samenhang onder imkerend Nederland 
ontstaat, ook al hecht men aan de vertrouwde structuren. 
Gezamenlijk optrekken binnen verschillende structuren is 
beter dan elkaar bestrijden vanuit die structuren. 
Ik zou zelf zeker naar de Studiedag van de NCB op 
6 november zijn gegaan, maar moet zoals gezegd even de pas 
inhouden. Ik hoop dat veel VBBN-ers er een tegenbezoek 
hebben afgelegd en dat het een vruchtbare dag voor de NCB 
en veel imkers is geweest. 

Dan nog even over de vergadering met de redactie van 
BIJEN, waar ik dus ook niet ben geweest en u zult merken 
dat ik langzamerhand aardig kan schrijven over 
bijeenkomsten waar ik niet aanwezig was. Maar men heeft zo 
in informanten. Tweemaal per jaar vergaderen de voorzitters 
van de diverse bonden met de redactie. Frans Janssen heeft 
mijn plaats ingenomen. De redactie is gecomplimenteerd 
voor het feit dat zij ook dit jaar beneden de begroting is 
gebleven en dat compliment raakt de penningmeester 
Peter Bohlmeijer wel in het bijzonder. Alom was de opinie 
dat de kwaliteit van het blad toeneemt en enkele suggesties 
ter verbetering zijn aan de redactie meegegeven. Verder is het 
verzoek van de redactie ingewilligd om éénmaal per jaar een 

nummer van 36 pagina's uit te geven omdat een 
themanummer dan wat meer tot z'n recht kan komen. En met 
dat al zullen we volgend jaar voor f 18,50 een blad in de bus 
krijgen dat de vergelijking met vele buitenlandse bladen goed 
kan doorstaan. Redactie en medewerkers, onze dank! 
En sta mij toe dat ik het dit keer wat korter houd. Dat is niet 
alleen voor ti maar ook voor mij prettiger. 

Besluiten Hoofdbestuur 
Heyta van der Reijden-Rynja 
Het HB vergaderde op 27 oktober zonder voorzitter, omdat 
Dick Vunderink tijdens een vakantiewandeling werd geveld 
door een hartinfarct. Op het moment van de vergadering ging 
het gelukkig al weer heel goed met hem. Ondanks zijn 
afwezigheid werd er toch stevig vergaderd en kon een aantal 
besluiten worden genomen. 

Bestuur/groepen/subverenigingen 
Op de novembervergadering ligt er een definitief stuk op 
tafel over de statuten voor groepen en subverenigingen. Ook 
wordt dan gesproken over de organisatie van bestuiving, op 
basis van een discussiestuk. In de novembervergadering 
zullen ook besluiten genomen moeten worden t.a.v. de 
bestuursverkiezing. De selectiecommissie is compleet, nu 
nog wachten op de sollicitaties. Er wordt nog steeds dringend 
gezocht naar een penningmeester en een PR-man/vrouw. De 
aanvragen voor verenigingsspelden, erespelden en oorkondes 
zijn gehonoreerd. Zo snel mogelijk na 17 november wordt de 
commissie Nazien Boeken uitgenodigd. De voorlopige 
financiële resultaten zien er gunstig uit. De groep die een 
aanvraag heeft ingediend voor de garantieregeling deed deze 
helaas niet vergezeld gaan van een sluitende begroting. De 
garantieregeling geldt uitsluitend bij calamiteiten buiten de 
schuld van de organisatoren om! 

Bijenhuis/Secretariaat 
Dhr. Ten Klei zal de mogelijkheden onderzoeken voor een 
aparte ruimte in het Bijenhuis voor honingkeuringen, Kl-
kursussen e.d. Er wordt een nieuwe computer aangeschaft 
voor het secretariaat. Voortaan zullen afspraken op papier 
komen met het AOC over het gebruik van de bijenstal. 

Bijen 
Het plan is geopperd om inplaats van een eventuele 
mogelijkheid voor kwartaallidmaatschap (wat administratief 
haast niet haalbaar is, en bovendien door de AV besloten zou 
moeten worden) aan aspirant-leden die aan het eind van het 
jaar lid worden voor het volgend jaar een aantal maandbladen 
gratis toe te sturen. De secretaris zet daarover een voorstel op 
papier. Aan de redactie zal gevraagd worden voortaan het 48- 
uurs tarief voor de post te hanteren, aangezien vaak blijkt dat 
48-uurs service wordt verleend. 

Externe contacten 
Op de Bedrijfsraadvergadering van 22 november zal de 
VBBN aanbieden het secretariaat te voeren tegen lagere 
kosten. Op die vergadering moet ook een nieuw contract met 
de vormgever worden getekend. De VBBN kan geen 
financiële garanties geven aan de Ambrosiushoeve na 1995, 
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maar stelt voor dat de Ambrosiushoe‘ e actie' probeert 
betalende opdrachten binnen te krijgen. 
Dhr. Janssen gaat namens het HB naar de jaarvergadering 
van de ANI en dhr. van den Hoeven woont de vergadering 
van de Veterinaire Dienst bij over de nieuwe EG-richtlijnen. 
Er zullen video's van de IBRA op zicht worden gevraagd. 

Openingstijden secretariaat VBBN 
Het secretariaat van de VBBN is van 20 tot en met 24 

december dagelijks tot 15.00 uur geopend. 

Van 27 december tot en met 31 december is het 
secretariaat gesloten. 

Vanaf maandag 3 januari gelden de gebruikelijke 
openingstijden, zie achterin dit nummer. 

In maart en september van dit jaar hebben wij afscheid 
moeten nemen van twee gewaardeerde imkers 

HENK KAGER (27-03-93) 
PETER SMIT (16-09-93) 

Beiden hadden, ieder op hun eigen wijze, grote verdienste 
voor onze subvereniging. 
In dank, 

Bestuur en leden 
VBBN subvereniging Texel 

,eheel onverwacht overleed op 20 oktober jl. op de 
leeftijd van 78 jaar onze bijenvriend 

DIRK VAN BERGE 

Dirk is 57 jaar lid geweest van onze vereniging en heeft 
daarvan 18 jaar een bestuursfunctie vervuld waarvan I 0 
jaar als voorzitter. 
Wij wensen zijn vrouw en kinderen veel sterkte toe. 

Bestuur en leden 
VBBN subvereniging Beemster e.o. 

Op 21 september 1993 is plotseling overleden 

ANTONIUS BROUWERS 

weduwnaar van Johanna Maria Geerts, levensgezel van 
Jans Wildhagen. Toon was als erelid reeds 65 jaar lid van 
onze vereniging. Bovendien vervulde hij jarenlang een 
functie in het bestuur. Wij zullen Toon als een opgewekte, 
bescheiden raadgever en vriend node missen. 
Zijn dochters en hun gezinnen wensen wij sterkte toe nu 
vader als spil in de hechte familie hen ontvallen is. 

Bestuur en leden 
NCB imkersvereniging St. Ambrosius. Ulvenhout-Galder  

Op 4 oktober is overleden ons erelid 

GERT PETERS 

op de leeftijd van 85 jaar. De heer Peters was meer dan 50 
jaar lid van onze vereniging, waarvan 35 jaar als 
penningmeester. 
Onze oprechte deelneming gaat uit naar zijn familie. 

Bestuur en leden 
VBBN subvereniging 'Hoop doet leven' Bemmel 

Op 3 oktober is op 69-jarige leeftijd overleden ons 
gewaardeerde lid en imkervriend 

JAN TEMPEL 

Hij was een lid, dat niet vaak verstek liet gaan op 
bijeenkomsten van de vereniging. 
Onze deelneming gaat uit naar zijn vrouw, kinderen en 
kleinkinderen. 

Bestuur en leden 
VBBN subvereniging Musselkanaal e.o. 

Op 13 oktober 1993 overleed op 69-jarige leeftijd onze 
penningmeester 

DIRK ADRIAAN GERARD VERBRUGH 

Hij was een vriendelijk en wijs man. die zolang zijn 
gezondheid dat toeliet de drijvende kracht was van onze 
vereniging. Bijna 35 jaar was hij actief in het bestuur in 
diverse functies. Trouw bezocht hij de landelijke en 
verenigingsactiviteiten. Hij was drager van de verzilverde 
erespeld en imker in hart en nieren. 
Wij wensen zijn vrouw, kinderen en kleinkinderen veel 
sterkte toe. 

Bestuur en leden 
VBBN subvereniging Eck en Wiel e.o. 

'Nooit meer jij' 

Op 25 september 1993 overleed op de leeftijd van 65 jaar 

EGBERT WINKEL 

In Ep verliest onze bijenvereniging een trouwe, bescheiden 
imker. Vijf leden van onze afdeling hebben hem tijdens 
een eenvoudige, stijlvolle crematieplechtigheid, de laatste 
eer bewezen. 
Zijn moedige vrouw en kinderen wensen wij veel sterkte 
toe dit grote verlies te dragen. 

Bestuur en leden 
VBBN subvereniging Oosterhesselen e.o. 
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